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Protokół nr 41/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 grudnia 2011r. 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
 
Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na najem pomieszczenia piwnicznego Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Centrum 
Stomatologii” w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
/Na posiedzenie Zarządu weszła Pani Jolanta Haska – prac. wydziału geodezji i nieruchomości/ 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Pan A. Głowacki zapytał jaka jest wysokość stawki 
najmu pomieszczenia piwnicznego? Stawka wynosi 4 zł/ m2- wyjaśniła pani J. Haska.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 
na najem lokalu użytkowego Warmińsko – Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego  
w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Dodała, że stawka najmu wynosi 15 zł/ m2. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Trzecim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe Pani /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ przy ul. 
Działyńskich 1. 
 

Pani J. Haska omówiła projekt uchwały. Starosta zapytała jaki jest okres na rozwiązanie umowy. Pani J. Haska 
odpowiedziała, że jest miesięczny okres na wypowiedzenie umowy (co jest zawarte w umowie). 
Pan A. Głowacki zapytał jaka jest wysokość stawki dzierżawy. Pani J. Haska odpowiedziała, że stawka wynosi 
4,00 zł/ m2.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czwartym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe Panu /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ przy 
ul. Działyńskich 1. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe Pani /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ przy ul. 
Działyńskich 1. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Szóstym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe Panu /wyłączenie jawności w zakresie 
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danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ przy ul. 
Działyńskich 1. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wykonania zadań 
publicznych, związanych z realizacją w 2012 r. zadań powiatu przez organizacje pozarządowe oraz 
podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  
i wolontariacie. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że na prowadzenie świetlicy dla dzieci  
w trudnej sytuacji materialnej planowany wydatek w 2012 r. wynosi 10.000,00 zł, na prowadzenie konsultacji  
i terapii dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin w zakresie działań wychowawczo- opiekuńczych 7.000,00 zł, 
na aktywizację niepełnosprawnych 6.000,00 zł, na promowanie zdrowego stylu życia 5.000,00 zł, na 
promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim 5.000,00 zł. Dodała, że nie ma jeszcze 
ogłoszonego konkursu na Centrum Organizacji Pozarządowych.  
Pani J. Haska zwróciła uwagę na skład zespołu osób opiniujących oferty dotyczące realizowania zadań  
z zakresu pomocy społecznej. Wyjaśniła, że nastąpiła zmiana: Pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych 
(Jolanta Haska) oraz przy zadaniach dotyczących PCPR- Przedstawiciel Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie (Urszula Łydzińska) zgodnie z nową ustawą mogą być teraz „z głosem doradczym”.  
Pani J. Haska poinformowała również o terminie rozstrzygnięcia ofert- 30.01.2012 r. Termin składania ofert 
upływa 27.01.2012r. o godz. 15:15.   
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 
najem pomieszczenia piwnicznego Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim przy  
ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Dodała, że stawka za najem Powiatowemu Urzędowi 
Pracy pomieszczenia piwnicznego wynosi 4,00 zł/ m2.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński,  
A. Głowacki.  
 

Pani J. Haska poruszyła także temat dotyczący ogłoszenia drugiego przetargu na sprzedaż działek położonych 
w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Kopernika. Wyjaśniła, że wartość można obniżyć maksymalnie do 
50% ceny wartości. Poinformowała o przeprowadzonej symulacji obniżenia ceny o 5%, 10% oraz 15%.  
W przypadku 5% cena spadnie o 11.714,20 zł, obniżając cenę o 15% różnica wyniesie około 35.000,00 zł.  
Zarząd zadecydował, że należy obniżyć cenę o 30%.    
Pani J. Haska przedstawiła również sytuację dotyczącą pomieszczenia piwnicznego należącego do Powiatu 
znajdującego się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na użyczenie 
pomieszczenia piwnicznego Liceum Ogólnokształcącemu im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, 
natomiast pomieszczenie piwniczne jest użytkowane przez Bibliotekę Pedagogiczną. W umowie użyczenia 
znajduje się zapis, iż szkoła oddaje pomieszczenie piwniczne w najem Bibliotece Pedagogicznej. Pieniądze z 
najmu wpływały na konto szkoły.  
Starosta zadecydowała, aby wyjaśnić zaistniałą sytuację. Dodała, że LO powinno mieć zgodę Starosty jeżeli 
wynajmuje pomieszczenie. 
Zarząd postanowił, aby zobowiązać Bibliotekę Pedagogiczną do uregulowania należności za bezumowne 
korzystanie z pomieszczenia piwnicznego (należy opuścić pomieszczenie, bądź podpisać umowę najmu  
z Zarządem Powiatu Nowomiejskiego).   
/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Starosta poruszając temat związany z internatem zaproponowała, żeby w perspektywie czasu wprowadzić 
zmiany. Zasugerowała, aby przenieść bibliotekę pedagogiczną na niższe piętro, ponieważ korzysta z niej wiele 
starszych osób, którym sprawia problem wejście na wyższe piętra.  
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Dziewiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 
Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 
/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Urszula Łydzińska- dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie/ 
 

Dyrektor PCPR poinformowała, iż od stycznia 2012 roku wchodzi ustawa o wspieraniu rodziny i systemie 
pieczy zastępczej, w związku z tym PCPR przygotowuje dokumenty do wdrożenia tej ustawy i poszerza 
przedmiot działalności wynikający z w/w ustawy do statutu. 
Starosta zapytała czego dotyczą zmiany? 
Dyrektor PCPR wyjaśniła, że poszerza statut o przedmiot nowej działalności wynikający z ustawy o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej. Dodała również, że zamiast wprowadzać zmiany do statutu uchyliła 
poprzednią uchwałę, aby był jednolity tekst statutu.  
Zarząd jednogłośnie podjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dziesiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia regulaminu 
organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Dyrektor PCPR wyjaśniła, że regulamin określa szczegółowe zasady organizacji Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie, w którym są zapisane zadania wynikające z ustawy o wsparciu rodziny i systemie pieczy 
zastępczej oraz wynikające z sugestii osób kontrolujących PCPR. Dyrektor PCPR szczegółowo omówiła 
Regulamin Organizacyjny Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim.  
Starosta zapytała, czy zmiany w regulaminie związane są z nowatorskim pomysłem pani Dyrektor PCPR, czy 
zostały one wprowadzone na podstawie szkoleń, konsultacji?  
Dyrektor PCPR wyjaśniła, że szkoleń było mnóstwo, odbyło się także wiele spotkań z przedstawicielami 
ministerstwa. Nikt jednoznacznie nie przedstawił jak powinno funkcjonować PCPR. Dyrektor PCPR sama 
podjęła działania, ponieważ uważa, że od stycznia należy rozpocząć działalność w sposób jaki proponuje. 
Jeżeli okaże się, że będzie trzeba zmienić pewne ustalenia, Dyrektor PCPR będzie wprowadzała zmiany do 
regulaminu organizacyjnego.  
Skarbnik zapytała, czy zmiany w strukturze organizacyjnej będą wiązały się z zatrudnieniem nowych 
pracowników?  
Dyrektor PCPR wyjaśniła, że będzie zatrudniona tylko jedna nowa osoba (organizator pieczy zastępczej). 
Wynagrodzenia będą w ramach budżetu PCPR.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Jedenastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji projektu „Łatwiej w grupi e” – wsparcie istniejących niespokrewnionych  
z dzieckiem rodzin zastępczych w powiecie nowomiejskim. 
 

Dyrektor PCPR wyjaśniła, że był to realizowany projekt Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej. Powiat 
nowomiejski otrzymał dotację w kwocie 7.200,00 zł. W związku z tym, iż projekt był dofinansowany musiał 
być wkład własny.  
Dodała, że są widoczne efekty pracy z rodzinami niespokrewnionymi (niezawodowymi), które coraz lepiej 
funkcjonują. Poinformowała także, o złożeniu wniosków do sądu o rozwiązanie niektórych spokrewnionych 
rodzin. 
Starosta zasugerowała, że może nastąpić sytuacja, w której będzie się odstępować od adopcji na rzecz rodzin 
zastępczych ze względów finansowych. Jednak adopcja jest korzystniejszą polityką dla dziecka.  
Dyrektor PCPR wyjaśniła, iż ustawa nakłada następujący obowiązek na PCPR: koordynator musi zgłosić, że 
dziecko ma uregulowaną sytuację. Jeżeli dziecko nie ma uregulowanej sytuacji i koordynator tego nie zgłosi 
można rozwiązać z nim umowę o pracę.  
Starosta zapytała, czy po zmianach, które są ustawowo wprowadzane jest szansa na zmniejszenie ilości dzieci 
w Domu Dziecka? 
Dyrektor PCPR odpowiedziała, że w programie trzyletniego rozwoju pieczy zastępczej wskazała, iż do 2021 
roku liczba wychowanków w Domu Dziecka powinna wynieść 14 dzieci. Dodała, że w jednym budynku nie 
mogą być umieszczone dwie placówki. Nie wszystkie dzieci nadają się do rodzin zastępczych. Niektóre 
wymagają rodziny specjalistycznej. 
Starosta poinformowała o planach przeniesienia PŚDS. Wyjaśniła, że jeżeli liczba dzieci w Domu Dziecka 
będzie coraz mniejsza istnieje możliwość, aby podzielić budynek Domu Dziecka i przenieść tam PŚDS  
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(z oddzielnym wjazdem), ponieważ przy obecnej wysokości opłat (pobieranych przez Urząd Miasta) Dyrektor 
K. Piechocki nie będzie w stanie opłacić należności.  
Starosta zawiadomiła, o poinformowaniu radnych na sesji Rady Miejskiej, iż PŚDS nie jest w stanie płacić tak 
wysokich opłat, a także  o przygotowaniu oraz przekazaniu oficjalnego pisma z prośbą umorzenia lub obniżenia 
wysokości opłat za pomieszczenia zajmowane przez PŚDS.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwunastym punktem porządku było zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji programu  
pt. „Wspólnie przeciw przemocy”, współfinansowanego przez Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej. 
 

Dyrektor PCPR wyjaśniła, że w/w projekt realizowany był w ramach powiatowego programu przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie. Dodała, że pomimo niedużych kosztów udało się zrealizować szereg działań na rzecz 
społeczności lokalnej. Zarówno pracownicy PCPR jaki i pracownicy ośrodków pomocy społecznej twierdzą,  
że wzrasta świadomość społeczna. Coraz częściej zgłaszany jest problem przemocy. Sprawcy są bardzo oporni  
na uczestnictwo w programach korekcyjno - edukacyjnych dla sprawców przemocy. Poinformowała także,  
że sąd w Nowym Mieście Lubawskim nie wydaje postanowień mobilizujących do uczestnictwa  
w programie. Pomimo tego, że zaplanowane są środki w 2012 roku na wykonanie zadania, realizacja tego typu 
programu jest bardzo trudna, ponieważ beneficjenci nie chcą w nim uczestniczyć.  
Wyjaśniła również, że nie było wymagane, aby należało przygotować uchwałę dotyczącą złożenia projektu. 
Wystarczy jeżeli Zarząd zapozna się z realizacją projektu. Dodała, że w porozumieniu zostało zapisane, iż 
stroną postępowania jest Przewodnicząca Zarządu oraz Członek Zarządu, którzy w wyniku tego zapisu muszą 
podpisać sprawozdanie z wykonania zadania.  
 

Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem z realizacji programu pt. „Wspólnie przeciw przemocy”, 
współfinansowanego przez Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej. 
 

Trzynastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchylenia 
Uchwały nr XXV/175/04 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 lipca 2004r. w sprawie 
ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Powiatowym 
Środowiskowym Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Dyrektor PCPR wyjaśniła, że w momencie tworzenia Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy nie 
było przepisu określającego jego funkcjonowania. Dopiero w grudniu ubiegłego roku (2010r.) zostało 
wprowadzone rozporządzenie regulujące pracę, organizację oraz odpłatność w PŚDS. Po konsultacji z radcą 
prawnym zadecydowano, że należy uchylić uchwałę w sprawie ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy w Nowym Mieście 
Lubawskim, ponieważ jest ona nie ważna. Z rozporządzenia regulującego pracę PŚDS wynika, że jeżeli dochód 
na jednego członka rodziny nie przekracza 250% kryterium dochodowego to usługi są świadczone  
w Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy bezpłatnie, jeżeli przekracza- uczestnik opłaca 5% 
dochodu na członka w rodzinie lub osoby samotnie gospodarującej (około 70,00 zł).  
Skarbnik doprecyzowała wypowiedź Dyrektor PCPR. Dodała, że odpłatność z PŚDS jest przekazywana do 
skarbu państwa, z czego tylko 5% przekazuje się dla powiatu.   
 

Starosta podsumowując dodała również, iż cieszy się z doskonałej pracy pani Dyrektor PCPR.   
/Pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Czternastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 
uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim Nr I/7/10 z dnia 30 listopada 2010 r. w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej. 
 

Wicestarosta zapytał kto wejdzie w skład komisji rewizyjnej? Jakie osoby są do wyboru?  
Sekretarz dodał, że Radny nie może być członkiem więcej niż 2 komisji. Zarząd zadecydował, żeby zaprosić na 
Zarząd panią A. Andrzejczak.   
/Na Zarząd weszła pani Anna Andrzejczak- kierownik Biura Rady Powiatu/  
Pani A. Andrzejczak przedstawiła skład poszczególnych Komisji. Zarząd zasugerował, aby pan Andrzej 
Andrzejewski zrezygnował z Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i wszedł w skład Komisji Rewizyjnej.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Piętnastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania 
radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego. 
 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu oraz przyjął go jednogłośnie. Za głosowali:  
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
/Pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Szesnastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wybór dostawcy tablic rejestracyjnych dla Wydziału 
Komunikacji i Transportu.  
/Na posiedzenie weszła pani Daniela Block- naczelnik wydziału Komunikacji i Transportu/ 
 
Pani D. Block poinformowała o złożeniu wniosku na dostarczenie i wykonanie tablic rejestracyjnych po 
uzgodnieniu z Skarbnik Powiatu. Cena brutto wynosi 190.278,00 zł. Specyfikacja oraz umowy są już 
przygotowane. Przetarg planowany jest na 30 grudnia 2011r. o godz. 1100.  
Wicestarosta zapytał ile wykorzystano oraz ile tablic rejestracyjnych pozostało z poprzedniego zamówienia? 
Pani D. Block wyjaśniła, iż środki zabezpieczone w budżecie wynoszą 81.900,00 zł. W roku 2011 została 
zawarta umowa na kwotę 46.186,00 zł z czego wydział Komunikacji i Transportu wykorzystał 18.154,00. 
Starosta zapytała czy jest to związane z mniejszym zapotrzebowaniem?  
Pani D. Block wyjaśniła, że powyższa sytuacja związana jest zarówno z mniejszym zapotrzebowaniem  
jak i z przewagą tablic powiatowych.   
Wicestarosta zapytał czy przetarg nie jest zbyt wcześnie ogłaszany? 
Pani D. Block odpowiedziała, iż razem z Skarbnik ustaliły, aby przeprowadzić przetarg do końca marca, 
ponieważ ceny tablic będą coraz wyższe. 
Wicestarosta zapytał również co w sytuacji kiedy przetarg 30 grudnia się nie rozstrzygnie oraz czy nie można 
zamówić za zabezpieczoną kwotę tablic skoro cena jest atrakcyjna? Dodał również, że nie chciałby, aby 
powtórzyła się sytuacja ambulansu (pojawi się odwołanie). W sytuacji kiedy ktoś złoży odwołanie przetargu  
30 grudnia, dopiero w przyszłym roku będzie wiadomo czy można podpisać umowę.   
Pani D. Block wyjaśniła, że ogłoszenie przetargu było poleceniem służbowym. 
Pani K. Trzaskalska poinformowała, iż uważa, że należy ogłosić przetarg. 
Wicestarosta zapytał do jakiej kwoty można zamówić tablice?  
Pani D. Block wyjaśniła, że można zamówić do 3.000,00 zł. Poinformowała także o cenie tablic: tablice 
większe to koszt w wysokości 8,32 zł (za dwie sztuki), mniejsze 6,76 zł. 
Wicestarosta zaproponował, aby za pozostałą kwotę zamówić tablice po niższej cenie.  
Zarząd zadecydował, by zaopatrzyć się w tablice o niższej cenie za pozostałe środki oraz ogłosić przetarg. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacka.  
  

Siedemnastym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 
do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na wybór dostawcy tablic rejestracyjnych dla Wydziału 
Komunikacji i Transportu.  
 

Wicestarosta zawnioskował o rozszerzenie składu komisji.  
 

Zarząd wybrał skład komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na wybór dostawcy tablic 
rejestracyjnych dla Wydziału Komunikacji i Transportu oraz jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
/Pani D. Block opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Osiemnastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wystąpienia 
Powiatu Nowomiejskiego ze Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion „Bałtyk”.  
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 

Pan A. Korecki wyjaśnił, iż Powiat Nowomiejski odstępuje od projektu, ponieważ nie realizuje żadnych 
projektów. Miesięczna składka uczestnictwa wynosi 5.000,00 zł. 
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Wicestarosta przypomniał, że o odstąpieniu od umowy mówi się już od kilku miesięcy. Zapytał, czy nie 
obciążą Powiatu składką, skoro okres wypowiedzenia wynosi 3 miesiące.  
Pan A. Korecki wyjaśnił, że jeżeli Powiat nie zapłacił składki, zostaje on automatycznie wykreślony z listy 
uczestników Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion „Bałtyk”.  
Zarząd zawnioskował, aby wykreślić z uchwały zapis: „z zachowaniem 3 miesięcznego okresu wypowiedzenia 
ze skutkiem na dzień 31 marca 2012 r. – zgodnie ze Statutem tego Stowarzyszenia”.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął po zmianie projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Dziewiętnastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 
„Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Powiecie Nowomiejskim na lata 2012-2015”. 
 

Pan A. Korecki szczegółowo omówił Powiatowy Program Ochrony Zdrowia Psychicznego w Powiecie 
Nowomiejskim na lata 2012-2015. Poinformował o składzie komisji, który był następujący: pan K. Piechocki  
z PŚDS, pani E. Murawska - Czarnecka z PCPR, pani M. Śmiałek z Domu Dziecka pan A. Korecki oraz pani 
B. Orłowska z wydziału Oświaty, Kultury i Promocji.   
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwudziestym punktem porządku była informacja na temat średnich wynagrodzeń nauczycieli. 
 

Pan A. Korecki przedstawił informację na temat średnich wynagrodzeń nauczycieli. Biorąc pod uwagę stopień 
zaszeregowania nauczycieli różnica dotycząca średnich wynagrodzeń nauczycieli mianowanych na koniec roku 
wynosi -5.188,00. Dodał iż dokładna informacja na temat średnich wynagrodzeń nauczycieli zostanie 
przedstawiona w miesiącu styczniu bądź lutym w 2012 roku. 
 

Zarząd zapoznał się z powyższą informacją.  
/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku było zapoznanie się z pismem pani /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
 

Skarbnik zawnioskowała, aby Zarząd rozpatrzył pozytywnie prośbę pani /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ dotyczącą pomocy 
finansowej, która związana jest z remontem budynku mieszkalnego zniszczonego na skutek pożaru.  
Skarbnik przedstawiła następującą kolejność działań: pierwszym krokiem musi być zmiana w budżecie, 
następnie należy zawrzeć porozumienie z Gminą Nowe Miasto Lubawskie dopiero później może nastąpić 
przekazanie środków pieniężnych poszkodowanej rodzinie.  
 

Zarząd rozpatrzył pozytywnie prośbę pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Zadecydował, aby przekazać 1.500,00 zł. 
 

Dwudziestym drugim punktem porządku było zapoznanie się ze zmianą w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na 2011 r. 
 

Skarbnik omówiła projekty uchwał. Szczegółowo przedstawiła zmiany w budżecie. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 

Dwudziestym trzecim punktem porządku było zapoznanie się ze zmianą w budżecie na 2011 r. 
 

Po zapoznaniu się ze zmianami w budżecie Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu.  
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Ostatnim punktem porządku były wolne wnioski.  
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Pani K. Trzaskalska zawnioskowała, aby naprawić drogę znajdującą się przy placówce medycznej NZOZ 
ESKULAP Sp. z o.o. Droga uległa zniszczeniu, należy ją naprawić, aby zapobiec nieszczęśliwym wypadkom.   
 
 
 
 
Protokół sporządziła:       Przewodnicząca Zarządu Powiatu 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek  
 
 


